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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/19-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-19-22 
Rijeka,       11. 11. 2019. 
 
 

ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

11. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 11. studenog 2019. godine (ponedjeljak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Vinko Vukušić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje i usvajanje komunalnih prioriteta za 2020. godinu  

2. Dogovor oko realizacije programa Doček Sv. Nikole 

3. Razmatranje pristiglih zahtjeva za privremeno korištenje prostora  

4. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su upoznati sa svim iznosima te komentarima nadležnih službi vezano za 
prijedloge komunalnih prioriteta za 2020. godinu te su iste razmatrali.  
 Također su iznijeli mišljenje da neke stavke kroz komentar nisu dovoljno 
objašnjene te bi se s pojedinim referentima trebao održati sastanak. To se pogotovo 
odnosi na stavku pod rednim brojem 1 Izrada Projekta nove regulacije prometa u ul. 
Zdravka Kučića od križanja sa ul. Brdo do spoja sa zaobilaznicom te realizacija kao i 
sama semaforizacija navedenog dijela.  
 Nakon dulje rasprave te razmatranja svakog pojedinog prijedloga i komentara   

 Zaključeno je  

 Da će se usvojiti slijedeći prijedlozi: 
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1 Izrada Projekta nove regulacije prometa u Ulici Zdravka 
Kučića od križanja sa Ulicom Brdo do spoja sa 
zaobilaznicom te realizacija 

SP 100.000,00 

2 Prometno uređenje (bolja signalizacija) na pješačkom 
prijelazu kod Osnovne škole Gornja Vežica u ulici Franje 
Belulovića 

SP 3.000,00 

3 Tehnička priprema za uređenje fitnes parka  u Ulici Franje 
Belulovića sjeverno od kućnog broja 20 iznad bivšeg 
okretišta autobusne linije 7 

ZKD 30.000,00 

4 Rekonstrukcija i proširenje javne rasvjete na dječjem 
igralištu i trgu u Ulici Franje Belulovića kod kućnog broja 8 

EN 80.000,00 

5 Rekonstrukcija i proširenje javne rasvjete u Ulici Ratka 
Petrovića između kućnih brojeva 42 i 52 

EN 28.000,00 

6 Orezivanje stabala u blizini stupova javne rasvjete u Ulici 
Ratka Petrovića istočno od kućnih brojeva 42 do 52 

ZKD 10.000,00 

7 Proširenje javne rasvjete u Ulici Braće Stipčić kod kućnih 
brojeva 15 i 17 

EN 4.000,00 

8 Uređenje platoa za smještaj spremnika za komunalni 
otpad u Ulici Zdravka Kučića kod kućnih brojeva  9 i 13 

RP 11.000,00 

9 Sanacija stubišta u Ulici Ratka Petrovića kod kućnog broja 
19 

RP 25.000,00 

 

AD 2 
 
Tajnica je nazočnima prenijela informaciju o organizaciji programa Doček Svetog 

Nikole koji se već nekoliko godina odvija u suradnji sa Župom Sv. Ana.  
Prenijeta je informacija da je u razgovoru sa vlč. Michelom Cittadinom razrađen 

kompletan program koji bi se održao 6. prosinca u 17 sati u crkvi Svete Ane.  
Na početku programa, u holu crkve, nastupit će Prve riječke mažoretkinje te će se 

u nastavku održati predstava za djecu i priče Svetog Nikole. Na kraju kompletnog 
programa djeci će se podijeliti slatki poklon paketi.  

 

AD 3 
 
 Nazočni su upoznati sa pristiglih zahtjevima za privremeno korištenje prostora: 

- Daniela Štimac Midžić, podnijela je zahtjev za korištenje za dan 29. studeni jer bi 
se od 18,00 do 20,00 sati koristila dvorana za organizaciju tradicionalne 
Humanitarne priredbe „Srce na dlanu“.  

- Udruga branitelja veterana Vojne policije iz Domovinskog rata PGŽ, podnijela je 
zahtjev za korištenje dvorane dana 17. studenog od 9,00 do 17,00 sati za proslavu 
Dana osnutka 71. Bojne VP Rijeka. 
Vijeće je nakon razmatranja zahtjeva, na iste iznijelo pozitivno mišljenje.   

 

AD 4 
 
Pod točkom Razno raspravljana je komunalna problematika područja Gornje 

Vežice te održavanje ekološke akcije planirane za 16. studenog. 
 Obzirom na loše vremenske prilike koje se dugoročno najavljuju, planirana eko 
akcija se neće održati te će se planirani program zaključiti sa jednom održanom akcijom. 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 11. studenog 2019. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
Zapisničarka-referentica za mjesnu samoupravu:       Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
             Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


